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	March 27, 2014
	
	Le 27 mars 2014

	
	
	

	Coram:  Abella, Rothstein and Moldaver JJ.
	
	Coram : Les juges Abella, Rothstein et Moldaver

	
	
	

	BETWEEN:

MUR Shipping BV

Applicant

- and -

Byatt International S.A.

Respondent
	
	ENTRE :

MUR Shipping BV

Demanderesse

- et -

Byatt International S.A.

Intimée

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to remove Canworld Shipping Company Limited and Prism Sulphur Corporation from the style of cause and to strike the response filed by Canworld Shipping Company Limited is granted with costs.  The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA040070, 2013 BCCA 427, dated October 4, 2013, is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

La requête visant la radiation de Canworld Shipping Company Limited et Prism Sulphur Corporation de l’intitulé de la cause et la radiation de la réponse déposée par Canworld Shipping Company Limited est accueillie avec dépens. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA040070, 2013 BCCA 427, daté du 4 octobre 2013, est rejetée avec dépens. 






J.S.C.C.
J.C.S.C.




